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Tautsaimniecības komitejas Informācijas un komunikāciju 

tehnoloģiju (IKT) apakškomiteja 

 

SĒDES PROTOKOLS 

 

Rīgā Nr. 2  2023. gada 27. februārī  

 

Sēdi vada, protokolē:  Guntars Krasovskis, Padomnieks  

 

Sēdē Piedalās: 14 dalībnieki klātienē un 45 attālināti (skatīt dalībnieku sarakstu 

pielikumā) 

 

Uzaicinātie: 

• Āris Dzērvāns, Rīgas valstspilsētas pašvaldības Rīgas Digitālās aģentūras 

(RDA) direktora p.i.; 

• Diāna Andžāne, Rīgas valstspilsētas pašvaldības Rīgas Digitālās aģentūras 

(RDA) Projektu pārvaldes priekšniece – direktora vietniece; 

• Valentīns Žemaitis, Rīgas valstspilsētas pašvaldības Rīgas Digitālās 

aģentūras (RDA) IKT produktu attīstības nodaļas produktu vadītājs; 

 

Sēdi sāk plkst: 11:00 

 

Darba kārtība: 

1. 

Rīgas projekta “Pašvaldību vienotā IKT platforma” aktuālais statuss un 

iecerētās izmaiņas  

(D.Andžāne, Ā.Dzērvāns, M.Rikšis, I.Āboliņa, Z.Sparāne, R.Sproģis,  

G.Kurlovičs, G. Krasovskis)  

Diāna Andžāne (RDA) informēja klātesošos par projektu “Pašvaldību vienotā 

IKT platforma”. Ir cerība, ka projekta pasi apstiprinās Ministru kabinetā, kas 

formāli dod tiesības uzsākt projektu. Bet tā kā projekta partneros ir notikušas 

izmaiņas – SIA “Rīgas namu pārvaldnieks” atteicās no dalības projektā – arī 

projekta aktivitātes tiek pārstrukturizētas, pārveidojot projektu par pamatā divām 

lielām aktivitātēm - Nekustamā īpašuma nodokļa un nekustamā īpašuma 

uzskaites administrēšanas lietojumprogramma un e-pakalpojums un ar e-

pakalpojumiem saistītām aktivitātēm. Dalībnieki diskusijās apsprieda iecerētās 



 

 

izmaiņas. RDA aicina pašvaldības pievienoties šim projektam un līdzdarboties 

tā ieviešanā jebkurā no aktivitātēm. 
 

Apakškomiteja lēma: 

- RDA sagatavos projekta prezentāciju un pavadrakstu, kuru LPS izsūtīs 

visām pašvaldībām ar lūgumu atbalstīt projekta aktivitātes un pievienoties 

projektam kā dalībnieki. 

2. 

Sistēmas RUMIS (Resursu uzskaites un monitoringa informācijas sistēma - 

skolām) šā brīža statuss 

(D.Andžāne, V.Žemaitis, Ā.Dzērvāns, E.Spalāns, N.Ķīvītis, J.Šāvējs, 

I.Platonova, G.Krasovskis) 

Diāna Andžāne (RDA) informēja klātesošos kādā izstrādes stadijā un ar kādu 

funkcionalitāti iecerēts līdz gada beigām uzsākt darbināt informācijas sistēmu 

RUMIS. Diskusijā noskaidrojām, ka pirmajā versijā netiks izveidota sasaiste ar 

grāmatvedības programmām, bet datu imports/eksports tiks nodrošināts ar *.csv 

datņu palīdzību.  

 

Apakškomiteja lēma: 

- Pieņemt informāciju zināšanai. 

 

3. 

Rīgas pieredze ar ChromeBook datoriem 

(V.Žemaitis, G.Krasovskis, Ā.Dzērvāns) 

Valentīns Andžāns (RDA) informēja klātesošos par to kā Rīgas Digitālā aģentūra 

organizēja datoru piegādi skolām, apkopojošo informāciju par kontiem, to skaitu,  

to pārvaldību, par iespējām IT administratoriem datoru pārvaldībā u.tml. 

 

Apakškomiteja lēma: 

- Pieņemt informāciju zināšanai. 

 

4. 

Pašvaldību IT Padomes nolikuma apspriešana 

(G.Krasovskis, Ā.Dzērvāns, I,Āboliņa, Z.Sparāne) 
 

Guntars Krasovskis (LPS) piedāvāja klātesošiem apspriest IT padomes nolikuma 

versiju, kas ir sagatavota pēc Latvijas pašvaldību Izpilddirektoru asociācijas parauga. 

Bet ir vairāki diskutabli jautājumi – vai topošai padomei jābūt kā LPS 



 

“struktūrvienībai”, vai ir nepieciešama Valde, kā veidotos pašvaldību pārstāvniecība 

gan Padomē, gan Valdē, vai nepieciešamas biedru maksas u.tml.  

 

Apakškomiteja lēma: 

- Lai sagatavotu Padomes nolikuma redakciju izveidot darba grupu šādā sastāvā: 

o Āris Dzērvāns – Rīgas Digitālās Aģentūras direktora p.i. 

o Ilze Āboliņa -  Jelgavas Digitālais centrs vadītāja 

o Iveta Lapiņa – Liepājas valstpilsētas Domes IT daļas vadītāja 

o Egons Spalāns – Ventspils valstspilsētas izpilddirektora vietnieks IKT 

jautājumos 

Darba grupai līdz nākamai sēdei sagatavot priekšlikumus Nolikumam.  

Nākamo apakškomitejas sēdi organizēt šā gada marta beigās. 
 

5. 

Rīgas valstspilsētas pieredze informācijas sistēmu uzturēšanā 

(Ā.Dzērvāns, E.Spalāns) 

 

Āris Dzērvāns (RDA) informēja par Rīgas digitālās aģentūras iepirkumu IT sistēmu 

atbalstam un attīstībai. Visa dokumentācija ir publiski pieejama elektronisko 

iepirkumu sistēmā (EIS), meklējot pēc parametra RDVIS, datums no 2022.12.20.  

 

Apakškomiteja lēma: 

- Pieņemt informāciju zināšanai. 
 

 

Sēdi slēdz: 13:45 

 

Sēdes vadītājs, protokolists 

 

 

 Guntars Krasovskis 

 

 
 


